

Title (en)

System with guiding portion and holding device for door or window wings

Title (de)

System mit einem Führungsbereich und einer Halteeinrichtung für Tür- oder Fensterflügel

Title (fr)

Système avec élément de guidage et dispositif de retenue pour vantaux de porte ou de fenêtre

Publication

EP 2578786 A2 20130410 (DE)

Application

EP 12186793 A 20121001

Priority

- EP 11183941 A 20111005
- EP 12186793 A 20121001

Abstract (en)

The holding device comprises a horizontal guide element (150) with a guide roller (151), which is secured with the locking counter-portion (120) in a releasable locked state. A mounted or fastened arm (110) is provided with a locking element (111). The locking counter-unit is covered laterally, and is arranged in a guide region of three sides. The locking counter-portion is axially secured or attached on the horizontal guide element at a journal (152) of the guide element. An independent claim is included for group of sliding or folding wing elements.

Abstract (de)

Es wird eine Halteeinrichtung (100) zum Herstellen einer lösbar Verbindung zwischen geöffneten Tür- oder Fensterflügelelementen (200) angegeben. Mit dem Ziel, in einer Öffnungsposition der Tür- oder Fensterflügelelemente (200) ein sicheres Halten der jeweiligen Flügelelemente (200) in einer Position zu ermöglichen, sieht die erfindungsgemäße Lösung vor, dass die Halteeinrichtung (100) einen an einem Horizontalführungsselement (150) befestigten oder befestigbaren Arm (110) sowie mindestens ein mit einem Verriegelungsgegenstück (120) in einen lösbar Verriegelungszustand bringbares Verriegelungselement (111) aufweist.

IPC 8 full level

E05D 15/26 (2006.01); **E05D 15/06** (2006.01)

CPC (source: EP)

E05D 15/0604 (2013.01); **E05D 15/26** (2013.01); **E06B 3/481** (2013.01); **E05Y 2201/218** (2013.01); **E05Y 2600/53** (2013.01);
E05Y 2900/132 (2013.01); **E05Y 2900/148** (2013.01)

Cited by

EP3164560A4; CN114829727A; US12123235B2

Designated contracting state (EPC)

AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)

BA ME

DOCDB simple family (publication)

EP 2578786 A2 20130410; EP 2578786 A3 20130612; EP 2578786 B1 20171213

DOCDB simple family (application)

EP 12186793 A 20121001